



**Møtereferat**

Styremøte

**Ledet av** AV

**Referent:** MGL

**Utstedt:**

**Sted:** Teams

**Dato:** 07.02.2024

**Til stede**

Anne Veland (AV) – President  
Steven Jones (SJ) – Visepresident  
Maria Myrland (MM) – Styremedlem  
Pia Egemark (PE) – Styremedlem  
Fred Fredriksen (FF) – Styremedlem  
Katrine Lie Strandos (KLS) – Styremedlem  
Line-Louise Wangsvik (LLW) – Stambokfører  
Marie Grensbråten Lorvik (MGL) – Vikarierende  
forbundssekretær

**Meldt forfall:**

Cathrin Møllerop (CM) – 1. varamedlem  
Kine Gundersen (KG) – 2. varamedlem

Saksnr.	Tekst
	Møtet åpnet kl. 17.00.
01-24	<b>Nytt i Min Katt</b> <ul style="list-style-type: none"><li>• Det nye designet for stamtavlene er ferdig, og nye registreringer vil nå komme på de nye stamtavlene.</li><li>• Det er forespurt å delegere jobben med å godkjenne rekvisisjoner for kull registrert etter 6 md. Dette krever ingen endring i lovverket og stambokfører får mandat til å gjøre jobben, mot at det fremlegges rapporter på innkomne saker ved hvert styremøte.</li><li>• Man ser fortsatt på muligheten for en salgspattform som er koblet opp med Min Katt. Pr. nå har vi ingen eksakt pris, men anser en estimert pris på rundt €5000 for jobben.</li></ul>
02-24	<b>Innspill fra medlemmer</b> <ul style="list-style-type: none"><li>• Det er mottatt et ønske om å få tilgang på flere statistikker, og at dette kan offentliggjøres for medlemmene. Dette skal vi se nærmere på hvordan vi kan løse.</li><li>• Det er ønsket en stillingsbeskrivelse, deriblant for de forskjellige komiteene og for styret. Styret ser at dette og kan være nødvendig for klubbsekretærer, da kontoret bruker mye tid på å svar telefoner og mail fra enkeltmedlemmer med de enkleste spørsmål, som klubbsekretærene burde kunne svare på.</li></ul>
03-24	<b>Sponsorgruppen</b> <ul style="list-style-type: none"><li>• NRRs sponsorgruppe er i gang med å planlegge en ny avtale, men her er det fortsatt noen klareringer som må gjøres før avtalen kan gå videre.</li></ul>



	<ul style="list-style-type: none"><li>• Gruppen har et ønske om å få inn et medlem fra NRRs styre, som kontaktpunkt i gruppen.</li><li>• I løpet av første halvåret nå skal styret, ansatte og komitemedlemmer gjennomføre RC sine kurs, som vi har tilgang på gjennom avtalen med RC.</li></ul>
04-24	<b>Utstillingsmateriell</b> <ul style="list-style-type: none"><li>• Det som gis ut av utstillingsmateriell nå er FIFe-kokarden, glassbitene og nummerlapper fra Agria. Vi sjekker status på hva vi har på kontoret, så kan klubbene bestille og hente på GF.</li><li>• Dersom det er noen som ønsker matrisepapir, må de gi beskjed, slik at dette også kan tas med, <i>men</i> det må bestilles – og vi har ikke flere av de opptrykte NRR-diplomene.</li></ul>
04-23	<b>WWS-24, orientering</b> <ul style="list-style-type: none"><li>• Vi har fått med oss RC, og det er en bra avtale.</li><li>• Etter et nytt besøk til OCC i januar ble det gjort noen små justeringer i budsjettet.</li><li>• Styret vil akseptere tilbudet om underholdning, og er med det i gang med planleggingen av åpningsseremonien.</li><li>• Det vil settes opp månedlige møter framover, hvor man kun skal diskutere WWS.</li></ul>
11-22	<b>Burpool</b> <ul style="list-style-type: none"><li>• Burpolgruppen har gjort et grundig arbeid som vil bli tatt opp på generalforsamlingen. Det er fortsatt noe igjen som verifiseres, men det er ønsket å presentere arbeidet som en statusrapport på NRRs GF i mars.</li></ul>
23-23	<b>Generalforsamlingen</b> <ul style="list-style-type: none"><li>• Styret setter dagsorden, papirene til GF gikk ut 17. februar.</li><li>• Det er ønsket en stillingsbeskrivelse, deriblant for de forskjellige komiteene og for styret, slik at man har en noe bedre idé om hva man går til ved å stille til valg.</li><li>• Det skal sees på muligheten for å streame lørdagen av generalforsamlingen, dersom delegatene går med på dette. På denne måten kan også de som sitter hjemme få se forslagene og diskusjonene som skjer rundt avstemming.</li><li>• Delegatmappene skrives <i>ikke</i> ut på forhånd, og delegatene må sørge for å ha med fysiske delegatmapper selv, dersom de ønsker det.</li></ul>
Økonomi	<ul style="list-style-type: none"><li>• Hengeren av avskiltet, og forsikringen er avsluttet. Den skal deponeres, og det kommer på rundt 10.000,- grunnet noen glasfiber i hengeren. Leie av henger lander på ca. 11.000,- i måneden.</li></ul>
DK-saker	<ul style="list-style-type: none"><li>• Det jobbes med å lande en dato for et møte med DK.</li><li>• Rebehandling av 17-23: DK ga preventivt avlsforbud, men i denne saken skulle det ikke vært noe annen straff enn en advarsel. Styret skriver et nytt vedtak på saken.</li></ul>



<b>Eventuelt</b>	<b>Feilaktige resultater til Årets Katt:</b> Styret har sett på saken, og både regelverket og resultatene taler sitt. Det ble sendt mail til UK på vegne av styret, slik at resultatene ble korrigert.

### Rapporter fra komiteer

AR/HU Ikke mottatt  
UK Mottatt  
LK Løpende kontakt  
DK Mottatt

### Kommende styremøter:

Anne Veland                      Steven Jones                      Fred Fredriksen                      Katrine Lie Strandos  
President                      Visepresident                      Styremedlem                      Styremedlem

Pia Egemark                      Maria Myrland  
Styremedlem                      Styremedlem